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ZP.271.31.2020

Jasienica, 19.10.2020r.

Wyjasnienia nr 5 do zaproszenia do udziatu w konkursie

dotvczv: konkursu ofert na wvbor Podmiotu uDrawnioneao do przeprowadzenia procesu nabvcia

obliaacii Gminv Jasienica

Dziatajqc w oparciu o pkt IV zaproszenia do udziatu w konkursie, Zamawiajqcy - Emitent przekazuje

tresc zapytan wraz z wyjasnieniami:

Pytanie nr 1: Prosimy o przestanie najbardziej aktualnego WPFu z wykonaniem budzetu za

2019r. w formacie Excel (z uwzgl^dnieniem pol, ktore sq w WPF) w dowolnej formie (poprzez raport

wygenerowany z systemu, bqdz dowolny inny)

Odpowiedz; Aktualny WPF z wykonaniem budzetu za 2019r. zamieszczono na stronie;

http://bip.jasienica.pl w zaktedce: Menu przedmiotowe - Obligacje komunalne - Emisja obligacji

2020 - Ogtoszenie o konkursie na wybor Podmiotu uprawnionego do przeprowadzenia procesu nabycia

obligacji Gminy Jasienica.

Pytanie nr 2: Prosimy o informacj^, czy w przesztosci wystqpity lub planowane sq przej^cia z mocy

prawa przez Panstwo zadtuzenia: - po podmiocie, dla ktorego Panstwo byli podmiotem zatozycielskim,

- na podstawie umowy z wierzycielem spotki prawa handlowego, - stowarzyszenia, tj. Panstwo

wstqpili/wstqpiq na miejsce d^uznika, ktory zostaVzostanie z dtugu zwolniony.

Odpowiedz: Nie

Pytanie nr 3: Prosimy o informacjQ o akcjach, udziatach jakie posiada JST w innych podmiotach

oraz w miar^ mozliwosci, informacje o zadtuzeniu i wynikach tych podmiotow, jesli generuj strata,

wymagajq doptat ze strony JST lub sq bardzo zadtuzone (sprawozdania finansowe - bilans oraz

rachunek zyskow i strat).

Odpowiedz:

Gmina Jasienica posiada akqe i udziaty na tqcznq kwotq 7 437 312,00 ztotych, z tego:

-10 akcji Beskidzkiego Hurtu Towarowego S.A. na wartosc 10 000,00 ztotych,

- 463 957 akcji AQUA S.A. na wartosc 7 423 312,00 ztotych,

- udziat cztonkowski przystqpienia do Spotki Wodnej Wodociqgowej w Rudzicy 4 000,00 ztotych.

Gmina nie posiada informacji o zadtuzeniu ww. spotek i nie posiada ich sprawozdan finansowych.
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Pytanie nr 4: Prosimy o informacj? na temat wsparcia udzielanego (m.in. poprzez wniesienie

udziatow, obj^cie akcji, podwyzszenie kapitatu zaktedowego, pozyczki) przez JST podmiotom

wskazanym w pytaniu nr 2 w ciqgu ostatnich 2 lat budzetowych oraz planowanym w roku obecnym

(dziatalnosc inwestycyjna i biezqca) wraz ze wskazaniem w ktorej pozycji budzetowej owe wsparcie

zostato uj^te (wydatki biezqce/majqtkowe/rozchody)

Odpowiedz: Nie udzielono i nie planuje siq udzielic.

Pytanie nr 5: Prosimy o informacj^, czy w ciqgu ostatnich 12 miesiQcy Regionalna Izba

Obrachunkowa stwierdzita niewaznosc (catosciowq lub cz^sciowq) uchwaty organu uchwatodawczego

(jezeli tak, prosimy o informacje na temat uniewaznionej uchwaty) i czy obecnie sq prowadzone

post^powanie nadzorcze przez RIO ?

Odpowiedz: Nie

Pytanie nr 6: Prosimy o informacj^, czy w ciqgu ostatnich 5 lat byt prowadzony u Panstwa program

post^powania naprawczego?

Odpowiedz: Nie

Pytanie nr 7: Prosimy o informacjQ, czy w ciqgu ostatnich 36 miesiQcy byty prowadzone wobec

Panstwa za posrednictwem komornika sqdowego post^powania egzekucyjne wszczynane na wniosek

bankow.

Odpowiedz: Nie

Pytanie nr 8: Prosimy o informacj^, czy w ciqgu ostatnich trzech lat zostata podj^ta uchwata o

nieudzieleniu absolutorium organowi wykonawczemu reprezentujqcemu Panstwa jednostkq (wojt /

burmistrz / prezydent, zarzqd powiatu, zarzqd wojewodztwa).

Odpowiedz: Nie
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